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 :   וכחים נ 

 ראש העיר   -   מר אלי דוקורסקי  •

 מנכ"ל העירייה   -   מר ליאור טרגן  •

 מנהלת משאבי אנוש   -   גב' אלה גמליאל  •

נ   -   סלאח   מר עלאא  •  י מפקד השיטור העירו

 מתאמת בריאות עירונית   -    גב' דורית דן  •

ו  •  יקל"ר   -   סא"ל קובי זי

 ראש מכלול אוכלוסייה   -   מר עומר בן ארצי  •

 יועצת משפטית   -   גב' ענת פרץ   •

ן צ' מר רי  • ו  קב"ט   -   רד אגי

 ראש מטה מל"ח   -   מר מיקי קאוף  •

 מנהלת מחלקת הגיל הרך   -   גב' אורטל לויתן  •

 ים  מנכ"ל רשת המתנ"ס   -   לן חכמו מר אי  •

 סגנית ראש מכלול חינוך   -   גב' אורטל חדד  •

י  •  מבקר העירייה   -    מר אייל לו

 ראש מכלול מידע לציבור   -   גב' טלי סוקניק   •

 ממונה חירום    -   מר משה אמויאל  •
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 רוטוקול פ 

 ר אלי דוקורסקי, ראש העיר: מ 

הישיבה,   את  מקיימים  אנחנו  לכולם.  כול שלום  נים    קודם  עדכו נשמע  אנחנו 

 בקצרה.  

שמקורה   תחלואה  דרמטי,  באופן  קפצה  בעיר  שהתחלואה  במצב  אנחנו 

י  גני  ספר,  בתי  החינוך,  במערכת  התחילה  רבה  נו דים,  ל במידה  יום  מעו ת 

בתו  תחלואה  של  לנושא  עכשיו  עדים  אנחנו   . נסגרו משפחות  שחלקם  ך 

 שרשרת ההדבקה בעיר.    וצריכים לראות איך אנחנו גודעים את 

נתונים, אנחנו רואים בשלושה, ארבעה  מצד שני, תכף גם ריצ'רד יציג את ה 

נו הם עדיין  ם, אבל המספרים אצל ימים האחרונים שיש יותר מחלימים מחולי 

 בוהים.  ג 

הבדיק  את  לבצע  עובדים  להכשיר  פירוט,  גם  נשמע  ותכף   , הנחינו ות  אנחנו 

גיות  נו מספר תהליכים של הפקת לקחים במערכת  ,  האפידמיולו נוך.  עשי החי

 בספטמבר.   1- תכף גם נשמע על ההיערכות לפתיחת שנת הלימודים ב 

 

 דכון מצב ע  .1

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 , תמונת מצב נכון להבוקר. חיל עם ריצ'רד ת נ אבל אנחנו נלך לפי הסדר,  

 

 עדכון קב"ט )קצין ביטחון(  1.1

 : , קב"ט אגיון   רד ' מר ריצ 
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נכון להבוקר, אנחנו עם  לכולם. מבחינ טוב, בוקר טוב     191ת תמונת המצב 

  167כאשר יש עוד    . 92חולים בפועל    הכול מחלימים וסך    97מאומתים, עם  

   מבודדי בית. אנחנו על שני נפטרים במערכת. 

ה   , הכול סך   בימים  מחלימים  פחות  אנחנו  ע אכן  סליחה,  יותר  אחרונים.  ם 

מאוד.  מ  קטנים  במספרים   האחרונים  בימים  תהיה  חלימים  שזו  מקווה  אני 

. איזושהי אצבע ושזה יהיה    איזשהו כיוון מבחינתנו

יותר   נתונים קצת  פילוח ולקבל  היום גם את המערכת שניתן לעשות  יש לנו 

. רחבים ויותר מדויק  , עד כאן  ים. זהו

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 . תודה, דורית 

 

 ת עירונית עדכון מתאמת בריאו  1.2

 : גב' דורית דן, מתאמת בריאות עירונית 

 טוב, שלום לכולם. 

א  להגיד,  חייבת  אני  לא פשוטה,  לומדים תוך  עברנו תקופה מאוד  בל אנחנו 

לל,  ת לקחים, כו ם עושים הפק כדי תנועה, ממש,  וגם אנחנו תוך כדי תנועה ג 

 . י בידוד למשרד הבריאות עד שיצאו ן צוו  נגיד, הפערים בי

זרימה הלקח   תרשים  נו  עשי  , אחד,    העיקרי כל  באמת,  לנו,  שנותן  מדהים 

   נות וכן הלאה. בזמן נתון יודע במדויק מה הוא צריך לעשות, למי לפ 

ם  ופי הפעולה עם המנהלים, מדהים, אני חייבת להגיד וכולם, כולם, כול שית 

, עד   אומרת לה את יכולה    לא   שאני נרתמים. טלי מבקשת רשות ללכת לישון

 זה מבחינתי משהו. לישון,  א הולכת  ישון, היא ל כת ל לל 
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ש  חדש  יודעים  דבר  שאנחנו  הנצורות,  ההודעות  בתוך  זה  גם,  כ עשינו  ל  על 

שמשאירים   השירות  תרחיש,  את  הוספנו  ואיך,  לפנות  למי  קשר,  איש 

 .  הפסיכולוגי

לנו עוד לא   קיים חיבור וקשר טוב עם  להשתמש בזה בפועל, אבל    יצא  כבר 

  , לשירות  שרון נדרשתי  אחת  לא  ושבת.  בשישי  גם  מענה  לי  נותנת  שהיא 

. שלה והיא נתנ   ה אותו

עם   מדהימים  פעולה  שיתופי  יש  למנהלים,  מעבר  הפעולה,  שיתופי  בתוך 

רפרנ גופים   לי  שיש  הבריאות,  משרד  עם  כמו  ניים,  מדהימ חיצו ה  טית 

 בלילה.   12כולל  כולל שישי שבת,  שעה,    ל ותי בכ לרש שעומדת  

 . תרחישים שקרו לנו בשישי שבת   ות הלקחים של מהפק הצבא ואחד    עם 

כרגע אנשי קשר   לי  יש  חולים    24/7אז  קופת  למעט  קופות החולים,  כל  של 

 אן לפנות. ה יש לי באמת ל מכל קופ אז  מכבי בינתיים. אבל אם נצטרך,  

הקטע   את  יש  מתח באמת,  הכשרת  של  דדיה  ו   אפידמיולוגיים קרים  החדש 

 יוביל את הדבר הזה בתוך הרשות. 

ש מתכוננים, אני ביקשתי מכל המנהלים, שלחתי מייל שעד  ממ   אנחנו בגדול,  

האחרונה,   בתקופה  שקרו  האירועים  סך  של  תקציר  איזשהו  לי  יעבירו  מחר 

, או לא, בגדול, מה האירועים שקרו ו  קת לקחים  הפ שאני קוראת לזה גל שני

לספטמבר, שאני    1- עכשווית לפני ה מתוך, כדי שאנחנו נגבש את התמונה ה 

 צת חוששת. לם, ק כמו כו   קצת, 

שעיקר   הרגשה  לי  יש   , אלי אתמול,  איתך  דיברתי   , אחרון אחד  דבר  עוד 

וה  המשפחה  בתוך  באמת  הם  שלנו  למוסדות  ההדבקות  לתושבים,  הסברה 

צריכ  עירייה,  לעובדי  להיות  החינוך,  מאוד ים  מי    מאוד  לגבי  ברורות  מאוד 

 ד. שעשה בדיקה, עד שאין תוצאה שאסור לו להגיע בכלל לבידו 
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ס לבידוד, אז נכון, הילד,  חים הודעות ואומרים לאנשים להיכנ כשאנחנו שול 

בידוד   על  באמת  הקפדה  שאין  כנראה  אבל  לבידוד,  נכנס  העובד  ההורה, 

 בתוך המשפחה. 

אפשרו  שתי  יש  המשפ אז  שכל  או  לח יות,  או  בבידוד,  שתהיה  חה  ילופין 

הקפדה, כי אם ילד אחד, או מישהו נמצא בבידוד ולא שומרים ולא מקפידים  

ושאר בני הבית יוצאים החוצה, אז אני לפחות, מעשרה מקרים שונים, שאני  

א  פונים  כי   , אישי באופן  עם  מכירה  מדברת  אני  אז  היום,  שעות  בכל  לי 

 המשפחות. 

ה  ש דבקות  קרו  בבי בחוץ מאנשים  מישהו  עדיין  היה  אפילו  בבית, שהוא  דוד 

 לא היה מאומת. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 .  אוקי

 : גב' דורית דן, מתאמת בריאות עירונית 

 כים לעבוד. זה מטריד, ועל זה אנחנו צרי 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 תודה. 

 : גב' דורית דן, מתאמת בריאות עירונית 

 .  זהו

 עיר: מר אלי דוקורסקי, ראש ה 

תן   גיים,  האפידמיולו הבודקים  של  ההכשרה  של  הנושא  על  דדייה,  דוקטור 

התהליך   הוא  מה  הזה,  התהליך  בתוך  עובדים  כמה  סקירה,  קצת  של  לנו 

 הכשרה ומתי הם נכנסים לפעולה? 

 : דדייה דויד  ד"ר  
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 שלום לכולם. שומעים? 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 כן, שומעים אותך. 

 : דדייה דויד  ד"ר  

קבוצ לפנ אז   בנינו  כשבוע,  גם  י  בתוכם  עירייה,  עובדי  שבעה  שישה,  של  ה 

, דורית צירפה  אחר כך נסוגה וצירפנו את דוברת אמהרית, ודוברת רוסית ש 

 את יאנה לטובת הרוסית. 

א  מפגש  עברנו  איזה  יזה  להיות  וצריכה  יהיה.  זה  כל  מה  על  בזום,  ראשוני 

מה לעברית. ובימים  תרגו   לומדה באינטרנט. כרגע היא באנגלית ועובדים על 

הקרובים זה יתורגם לעברית ואז כל אחד יוכל להיכנס ללומדה הזאת ולעבור  

נוכל להיות,  את הלומדה באינטרנט ואחר כך יש איזה סוג של בחינה   לעזור  ו

אולי לעצור את  לקצר את התהליכים ו   י למשרד הבריאות בתור מתשאלים כד 

 שרשרת ההדבקה לפני שזה מתפרץ יותר. 

 שעשינו .   יים, זה מה נת בי 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

ש  ההערכה  מתי   , הבדיקות  אוקי את  לבצע  להתחיל  יוכלו  האלה  העובדים 

 מיולוגיות? ד י האפ 

 : דדייה דויד  ד"ר  

להיות   אמור  זה  השבוע  סוף  יעבור  מתורג לקראת  אחד  וכל  לעברית  את  ם 

להי  נוכל  הבא  שבוע  לקראת  מאמין  אני  ולקראת,  עצמית  ות  ההכשרה 

 מתשאלים. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 .  אוקי
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 : גב' דורית דן, מתאמת בריאות עירונית 

 אני יכולה להוסיף משהו? 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 כן, בקצרה. 

 : גב' דורית דן, מתאמת בריאות עירונית 

, אנ  במשרד הבריאות,  חנו אמורים לעבור איזושהי הכשרה  כן, אחרי המבחן

 יזית ומשם אנחנו יוצאים לדרך. נוספת, הכשרה פ 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, תודה.    אוקי

 

 מפקד השיטור העירוני עדכון   1.3

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

השלים לגבי  ל עלאא, פעילות המשטרה, אחר כך אני מבקש גם ממאור ושלום 

 .  הפיקוח העירוני

האכיפה,   בעי שאמרתי  נושא  אתכם,  יחד  שהייתי  בפגישה  לוקה  אתמול  ני 

 בחסר. התחושה של הציבור זה שאין אכיפה. מאוד מאוד  

מסתובבים  היסוד   בקריון  בקרן  בחנויות  מסכות  שבוע  בלי  שהייתי  סיפרתי   .

ללא   אחד  איש  מצאתי  לא  שכמעט  לראות  הופתעתי  ואני  אביב  בתל  שעבר 

 מסכה. וכאן התמונה היא שונה לחלוטין. 

 : מר עלאא סלאח, מפקד שיטור עירוני 

צ  לכולם, הריים  טוב,  לישיבה    טובים  בהמשך  אכיפה,  מבחינת  ככה 

, אנחנו נגביר את הא  כיפה, אנחנו ניתן יד  שהתקיימה אתמול, יחד איתך אלי

 יותר קשה בכל הקטע של הקנסות. 
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ון לפגישת עבודה עם הביטחון של הקריון, ביקשתי   אני עכשיו יצאתי מהקרי

 ,  פעילות. להגביר    הנחיתי אותם גם   גם, לא ביקשתי

שמונה   נתנו   , הקריון בתוך  פעילות  גם  נו  עשי אתמול  אם  דו"חות אנחנו   .

הזה יעלה.  בחתך חודשי של חודש קודם, אז המספר    דו"חות   74ל  דיברנו ע 

, אני ע   כשיו הייתי בקריון, אלי, אני לא מבין

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

נו שאכיפה היא אכיפה.  , עד שאנשים  צריך להיות פי ארבע   יבי

 : סלאח, מפקד שיטור עירוני לאא  מר ע 

גמור  משמעת    . בסדר  יש  מהקריון,  יצאתי  עכשיו   , משהו לך  להגיד  יכול  אני 

, ואנשים מסתובבים פה בלי מסכות.  בקרי  ון, שלא עכשיו אנשים באים, אוקי

אנשים מסתובבים עם מסכות, יש משמעת, יש את הבודדים, האלה שאנחנו  

 . דו"חות ם אותם ונותנים להם  מוצאים אותם בנרות שמה, בנרות מוצאי 

שורה   יחסית,  עכשיו אבל  אסכם  אני  אם  בקריון   תחתונה,  שלי  הביקור  ,  את 

כלום   ואין  אכיפה  בכלל  ואין  פה  קטסטרופלי  הוא  שהעניין  לא  משמעת.  יש 

 ואנשים פה לא ממושמעים. 

, מבחינת מיפוי של המקומות זה הק  ניה.  הדגש שלנו עכשיו ריון וזה מרכז סבי

שמ א  אתן  אנ ני  דגש,  בקריית  ה  פה  לתושבים  קצת  יכאב  זה  אכיפה,  אתן  י 

אנ  הודעות,  גם תקבל  של המשטרה,  ביאליק, אתה  היד הקשה  על  מאמין,  י 

 אבל אם זה מה שאנחנו רוצים, זה מה שיהיה. 

, כל השוטרים   . אני ביקשתי בנוסף תגבור מהתחנה שיכניסו לקריון זה לגבי

מת  כתגבורת  מקבלים  ניו שאנחנו  חיצו ביקשת חנות  אני  שיכניסו  ת,  אותם  י 

ון ונב  ון. אותם לקרי  צע אכיפה יותר מוגברת בקרי

.   נחנו א  , עד כאן וון, זהו  ניתן פעילות וזה הכי

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 
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 מאור ואחרי זה שלום. 

 : מר מאור מילכמן, סגן מפקד השיטור העירוני 

 כולם. בוקר טוב ל   , קודם כול 

באמת,   בהמשך,  אמ אז  שעלאא  ה למה  אתמול  הישיבה  ר,  על  תעדכנתי 

 שהייתה, פשוט אני נמצא כרגע בחופש, אבל התעדכנתי על הישיבה.  

מ  העברתי  גם  אני  נעשה,  שאנחנו  מה  איפ בגדול,  מבחינתי,  לכולם  ה  סר 

שהצוותים, בוא נגיד שלא מתעסקים בשום דבר אחר חוץ מאירועים, אז בין  

הציבוריים  לגנים  גם  להיכנס  יתחילו  עכשיו  גם  לבין  סביניה,  מרכז  גם   ,

  . ון  הקרי

, הדבר ה אנ  כי חשוב מבחינתי גם כרגע, אנחנו  י מבחינתי רואה בזה איזשהו

לה  שאפשר  מה  כל  את  לטפל  נפעיל  כמובן  שלנו,  האדם  כוח  במסגרת  פעיל 

 בנושא הקורונה. 

על   כרגע  קורס  נו  עשי אנחנו  הרי  מבקש,  אני  אחד  דבר  אני,  שחשוב,  מה 

נושא של עטיית מסכה, צריך לראות איך אנחנו מקדמים את זה כמה שיותר  

איש  להיות  צריך  שזה  הבנתי  כי  ענת.  מהר,  ושל  שלך  חתימות  עם  כדי  ור 

 ,  לאפשר לנו 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 את ההסמכה של העובדים. מה  אמרתי לענת להביא לי היום לחתי 

 : מר מאור מילכמן, סגן מפקד השיטור העירוני 

המקומות איפה  כי מבחינתנו זה מכפיל כוח שיהיה אפשר באמת להיכנס לכל  

 שאנחנו רוצים ולא נהיה כביכול תלויים בנושא של השוטרים. 

, ברגע   , אז אנחנו נפעל גם ביותר,  בכל אופן שיהיה לנו את הסמכות הזאתי

 נו יותר.  לזה ומן הסתם אנחנו גם נפעל יותר חזק וירגישו אות   בהתאם 
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כמו שעל  זה  כן,  גם  , הקריון אתמול  לקריון אא אמר, שבוע שעבר שאני  נכון 

.    20- ל   15בין    , דו"חות עמדתי היו שם גם מספר   ון אזהרות שהיו בתוך הקרי

ם פחות ממושמעים. אני גם  ימים שה יש, יש ימים שהם יותר ממושמעים, יש  

,  ד  לראות שהחבר'ה שלו גם כן יסתובבו ויתחילו  יברתי עם הקב"ט של הקריון

מענה   ניתן  ואנחנו  מידי  יותר  לעשות  יכולים  לא  הם  מזה  יותר  כי  להעיר, 

 ברגע שיהיה לנו את הסמכות. בהתאם  

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

ם  ץ אות מידה והתופעות שמה זה, אולי זה ימרי לקריון ב   דו"ח אפשר גם לתת  

במרכז  סקים במרכז סביניה,  ביר את הפיקוח שמה בנושא. כולל בעלי ע להג 

, של חוסר תשומת לב.  צבר, במקומות אחרים בעיר, שהחגיגה היא בעיצומה 

 שלום. 

 

 עדכון ראש מכלול לוגיסטיקה  1.4

 : מר שלום לוינזון, ראש מכלול לוגיסטיקה 

 שומעים? 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 עכשיו שומעים. 

 : לוינזון, ראש מכלול לוגיסטיקה מר שלום  

. בוקר טוב.    אוקי

ק  ר ר דיבר עלאא, חבל להוסיף. אני אומ   חבל להוסיף, בקיצור, דיבר מאור, 

פשוט,   ולתת  דבר  ללכת  מדברים    דו"חות פשוט  אנחנו  הרבה.  לדבר  בלי 

הרבה, דיברנו הרבה, לעצור מהבוקר, דיברתי עם עלאא בבוקר, דיברתי עם  

צריכ  בקיצור,  אני  מאור,  ענת,  עם  דיברתי  העבודה.  את  לעשות  פשוט  ים 
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ש  ת מקווה  לך  היום  דיברתי  ביא  החתימות,  של  הנושא  כל  היא  איתה את   ,

 . הכול צריכה להביא לך את  

זה   מבחינתי  כמובן,  אז  בקיצור,  כולם,  יחזרו  בחופשה,  אנשים  לנו  יש  וגם 

 . , כל השאר זה משני  הדבר הכי מרכזי

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 לפיקוח וגם לשיטור. יעד מספר אחד זה הנושא הזה, גם  

 : מר שלום לוינזון, ראש מכלול לוגיסטיקה 

ברור  כן,  בסבי לחלוטי   כן,  גם   , לדבר  ן מה  פה  אין  המקומות,  בכל  גם  ניה, 

  , הכול על ימין ועל שמאל, זה    דו"חות בכלל, חבל להוסיף, בלי אזהרות, לתת  

 נפשנו, נקודה. זה ב 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 תודה, שלום.  

 

 עדכון יקל"ר  1.5

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 .  יקל"ר. קובי ה   קובי

 : מר קובי זיו, יקל"ר 

יודעים, מקבל סמכויות. התחלנו   כמו שאתם  פיקוד העורף,  טובים.  צהריים 

ש  שומרים  בהכשרה  אנחנו  מתחקרים  מתשאלים,  המונח  מתשאלים,  ל 

 המתחקרים של משרד הבריאות. 

אות הדבקה, הם בעיקר  תשאלים באמת אמורים לסייע בקיצור של שרשר המ 

ממו  מערכת  ידי  על  ידי  יקבלו  על  יקבלו  הם  כזאת,  תהיה  השרשרת  חשבת. 

ב  על  שעובדת  ממוחשבת  מלאכותי מערכת  בינה  מקרים סיס  שהמערכת    ת, 
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המ  אצל  יישארו  קשים  יותר  מקרים  להם,  כמתאימים  של  מזהה  תשאלים 

 משרד הבריאות. 

לומדה, באמת,   , אין להם שיקול דעת כמעט, הם ימלאו על בסיס  הם ימלאו

לאנש  יפנו  כל הפרטים שהתוכנה תבקש,  יעלו  במחשב את  ים שמתוחקרים, 

ל  תאפשר  המערכת  זה  ידי  ועל  למערכת  שלהם  המידע  הצלבות את    בצע 

 לבני אדם נוספים. ולאפשר הפניות  

  ל סת ע אנגלית, זה פשוט בגלל שהיא מבוס נכון להיום באמת הלומדה היא ב 

ניב לומדה   אנחנו עובדים על  רסיטה בארצות הברית, אבל  שפותחה על ידי או

ימים   כמה  תוך  שלה,  בעברית.  גיור  להיות  תוכל  להי היא  שרוצה  כנס  מי 

באנג  כבר ולראות  זה  את  לעשות  יכול  הוא  זה    לית  בעיה,  לא  זה  לא  היום, 

יכול  משהו   מאנגלית  חושש  שטיפה  מי  וזה  חכות  ל שמגביל,  ימים  כמה  עוד 

 יעבוד. 

, לפי דעתי   אמור להיות כרגע בטכני, אבל אני לא  זה מלווה בשלב שני פיזי

 סגור על זה. של עוד יום ואחרי זה אפשר יהיה להיכנס לפעולה בפועל. 

אנחנו מאוד מאוד מקווים שההכנסה של כל כך הרבה משאבים של תחקור,  

 בקה. זה מהבחינה הזאת. יסייעו בקטיעה של שרשראות ההד 

שולחים חיילים, אתם יודעים, להסברה ברחובות, פעם בשבוע בערך    אנחנו 

מק  לאזור  אנחנו  לקריון,  הסברה  אמצעי  עם  שיוצאת  חיילים  כיתת  בלים 

, לטייל   . פידבקים מאוד מאוד טובים ות, לגינות, מקבלים  המסחרי

שהמצב הוא לא רע, סביר,    , דרך אגב מקבלים את הרושם,  אנחנו    הכול סך  

להוראות,  בגדול  מצייתים  כן  דב   יך צר   אנשים  זה  אכיפה  זה.  על  ר  להפקיד 

 טוב, הסברה זה גם דבר טוב. 

שפיקוד   צעד  שוקל  עוד  חמ"לים  העורף  של  פתיחה  מלחמה(  )חד זה  רי 

י להגיד לגבי  עצמם, זה כמובן פר רשות. ככה שאין לי מידע ספציפ   ברשויות 
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צים או לא, כרגע,  קריית ביאליק, האם ייפתח חמ"ל צבאי ברשות שירכז מאמ 

 .  לא. זהו, עד כאן

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

  .  עומר. אוקי

 

 עדכון אגף שירותים חברתיים  1.6

 י, ראש העיר: מר אלי דוקורסק 

, איך עובד הנושא הזה מול  ם למבודדים ם לבצע טלפוני התחלת עומר, אתם  

הב  עולה משרד  ומה  הנתונים  העברת  של  עם    ריאות  השיחות  מתוך 

מערכת  ברמה  תובנות  יש  אם  החולים,  עם  שלנו  המבודדים,  רשות  כ ית 

 מקומית. 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 אז, שומעים אותי? 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 .  כן

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

ואנחנו   מבודדים,  רשימות  מקבלים  אנחנו  ככה,  כמעט  וציא מ אז  אותם  ים 

, למרות שאני מסתכל גם על הכמויות ואני   יודע אם יש פחות  באופן יום יומי

 .  מאתמול אז אני מבין שלא נוספו

בינתיים   היה   . שקיבלנו הראשונית  המאסה  לכל  להתקשר  סיימנו  אתמול 

 תושב אחד שביקש סיוע בקניות. 

שדו  קצה  מקרה  איזשהו  נוצר  אתמול  ואני  בנוסף,  משפחה  רית  בו,  טיפלנו 

שהגיע   קטינים  שלושה  ועוד  הבית  בתוך  אחיות  קשישות  שתי  עם  מורכבת, 
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לא   הם  ובסוף  פתרונות  למצוא  בלילה  עשר  עד  מאמצים  נו  ועשי אליך  גם 

ניינים בכלום. מע   ו

אולי קצת מעצבנת, אבל מה שעלה מזה,   בקיצור, מקרה סבוך של משפחה 

משרד   לא  הרווחה,  משרד  שלא  מדאיג,  לתת  שזה  ערוכים  לא  הבריאות, 

פתרו  לק איזשהו  בידוד ן  שצריכה  מורכבת  חולה  אחת  איפה    שישה  לה  ואין 

 לעשות. 

ניות באוויר כדי למצוא בית אבות אחד,  נו שמי  ועשי

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 ת מהבית. תה לצא היא לא רצ הבנתי אבל ש 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 מה? 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 ת מהבית? תה לצא הבנתי שהיא לא רצ 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

  , דבר כן של  שהיא   , בסופו  דבר   זה  של  מהבית    בסופו  לצאת  רצתה  לא  היא 

ה  זה משהו אישיותי, אני לא יודע, אפשר להתווכח איתה. אבל אני אומר, מ 

שאותי מדאיג זה שכל המערכות, הבריאות ומערכת הרווחה לא ידעו לסייע  

כמעט   א   24לנו  אבות  בית  לאתר  של  בנושא  לקבל  שעות  מוכן  שיהיה  חד 

 כב, בריאותי מורכב. היא נמצאת במצב מור קשישה שחיה עם אחותה ו 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 במקרים כאלה, פיקוד העורף? משרד הבריאות? מי אמור לתת לנו מענים  

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 
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ומשר  הבריאות  שמשרד  חושב  לזה  אני  שנחשפנו  ראשונה  פעם  הרווחה.  ד 

לת  יודעים  לא  כמ שהם  עשרות,  עם  דיברנו  אבות.  לבית  מענה  לנו  עט  ת 

עש  לא  אבות,  בתי  לפחות  עשרות  אחד,  רות,  רק  אבות,  בתי  עשרה 

 ערבות של פיקוח. בהת 

בעצם,    , עכשיו  אבל  על הקשישים שלהם,  להגן  רוצים  הם  זה,  מבין את  אני 

מח  מחר,  לנו  יהיה  אנחנו  אם  לבידוד,  שזקוקים  קשישים  של  מאסה  רתיים 

 רשימת המבודדים היא, זהו,  בבעיה.  

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 רק שנייה אחת. 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 .  כן

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

שב שצריך את פיקוד העורף להציף אותו כלפי מעלה  ובי, זה נושא שאני חו ק 

 נותנים לו מענה.   אנחנו ולראות איך  

 : מר קובי זיו, יקל"ר 

שמאשר   מי  אבל  המלוניות,  את  פיזית  מתפעל  העורף  פיקוד  תראה, 

להיכנס למלוניות האלה זה באחריות הקופות, אנחנו רק מקבלים  בודדים  מ ל 

 את ההנחיות במקרה הזה. 

ד אלה  של מלוניות למבודדים שלא חולים, נגי   יש לנו סמכות להחליט בקטע 

ניות   שחוזרים מחוץ לארץ וצריכים בידוד, אז הם באמת יכולים להיכנס למלו

חולים, אנחנו לא מקבלים החלט  לג של מבודדים. אבל  מי שמקבל  ות  ביהם, 

הוצאה   מאשרת  היא  ואם  חולה,  אותו  של  החולים  קופת  זה  ההחלטה  את 

 קבלים.  מ   לבידוד, אז אנחנו באמת 
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לגבי חולים סיעודיים, אני לא יודע מה המצב הספציפי של אותה גברת, אם  

סיעודית,  הי  בטוח  א  לא  אני  לברר,  יכול  אני  צמוד.  לטיפול  זקוקה  היא  אם 

 יה מהסוג הזה. שיש במלוניות האלה את המענה לאוכלוסי 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

ר שבתי האבות לא  א סיעודית, קובי, המצב בריאותי. אבל אני רק אומ היא ל 

הסכימו לקבל, לא בגלל המצב הבריאותי שלה או הסיעודי שלה, אלא בגלל  

 חולת קורונה.  ה ל זה שהיא הייתה חשופ 

הרי זה כל הסיפור, אנשים שהיו חשופים לחולה קורונה, אחרת הם לא היו  

 זקוקים,  

 : מר קובי זיו, יקל"ר 

 א לא חולה מאומתת כרגע. אז הי 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 היא לא חולה מאומתת.  

 : מר קובי זיו, יקל"ר 

 בדיוק מה שאני אומר, זה    אז 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 זו שהייתה צריכה לצאת מהדירה לא. 

 : מר קובי זיו, יקל"ר 

 ,  מי

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 בסדר, לא נלאה את כולם בפרטים, אבל. 

 : מר קובי זיו, יקל"ר 
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א  מיוחדת.  התייחסות  שצריכים  קצה  מקרה  שזה  מסכים  אנחנו  אני  תמול 

ילדים,   עם  משפחה  אותה  לגבי  לעזור  נו  הבנתי  ניס ניסי פתרון.  למצוא  ינו 

 ון. התבקש פתר שבסוף לא  

חשוב   אגב אבל  לנו  להד   דרך  יש  הנקודה,  את  מעלים  כבר  אנחנו  אם  גיש, 

כל מקרה שדורש    , זאת אומרת שעות,    24מוקד שפועל ברמת הנפה והמחוז  

מפיק  חשוב  עזרה  גם  זה  פתרון,  לו  למצוא  ולנסות  לפנות  אפשר  העורף  וד 

 להגיד את זה. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, אז אם אפשר, קובי, אחר כך שתעביר בקבוצ  יזה  ה של החירום, אולי א אוקי

,    טלפון שיהיה לנו ליצירת קשר, גם לדורית  לזה  שנדע לתת  ולמוקד העירוני

 כזה. מענה שמתעורר מקרה קצה  

 : מר קובי זיו, יקל"ר 

 . בסדר גמור אין בעיה,  

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

נים.  , תשלים רק את הנתו  טוב, עומר, כן

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

זה   על  שחתמנו  מזכיר  אני  המבודדים,  רשימת  אומר,  רק  שהיא  אני  נועדה 

העברתי ל  לא  עוד  בינתיים  ולכן  אישיים.  או  סוציאליים,  צרכים  באמת    ברר 

חשבנו   ואני  שדני  למרות  כתובות,  לא  וגם  אחד  לאף  האלה  הרשימות  את 

.  , או על מפה או משה GIS- שאולי נעלה אותם על ה   ו

זה,   את  שנפתור  שכדאי  חושב  אני  אז  החולה,  חיסיון  של  עניין  פה  יש  אבל 

עוד שימוש, אם אנחנו רוצים לעשות ברשימות האלה. כי זה  כדי לדעת איזה  

 כרגע מה שאנחנו יכולים לעשות איתם.  

 אש העיר: מר אלי דוקורסקי, ר 
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 מה עולה בשיחות? 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 הדבר הנוסף שיש לנו טכני, אנחנו לא מצליחים, מה? 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 ות? יח הש 

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 שומע.   אני לא 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 , זאת אומרת בשיחות האלה,  מה עולה בגדול  

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

האנשים  רוב  רק,  הייתה  עלה,  לא  מסתדרים.    לא,  הם  בסדר,  שהם  אמרו 

ובן אדם אח  ד  משפחה אחת סיפרה שהיא בעצמה הגיעה למלונית בנהרייה 

 . ה בקניות עזר צריך    א אמר שהו 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, שיחות רק למבודדים או גם לחולים? א   וקי

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

 בתוך המבודדים יש גם את החולים, מן הסתם, כי הם מחויבים בבידוד. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 .  אוקי 

 

 חינוך אגף  עדכון   1.7

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 
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נוך.   , מערכת החי  עמי

 : אגף חינוך מנהל  מר עמי ראובן,  

נוך נערכת, אה, עומר, בבקשה. סיימת, עומר?   טוב, מערכת החי

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

הרשימות   שבו  האופן  עם  שיש  טכני  מקושי  שחוץ  להגיד  רציתי  רק  אני  לא, 

 .  מתקבלות 

 : אגף חינוך מנהל  מר עמי ראובן,  

  .  אוקי

 : מר עומר בן ארצי, אגף שירותים חברתיים 

, אז קשה לעקוב אחרי כפילויות.    אנחנו מקבלים רק את הציון

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, בב   קשה. כן, עמי

 : אגף חינוך מנהל  מר עמי ראובן,  

ואני   החינוך  משרד  שהוציא  האחרון  למתווה  בהתאם  נערכים  אנחנו  טוב, 

, כבר עכשיו חושבים על הנושא של  אחרון מדגיש אחרון, כי זה לא ה  , לדעתי

 למידה במשמרות והולכים לשנות כנראה את המתווה. 

בכל מקרה, אנחנו כרגע נערכים למתווה האחרון שהוצג, לפרט את המתווה,  

 או שבקווים כלליים? אלי,  

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, ן כל באופ   לי

 : אגף חינוך מנהל  מר עמי ראובן,  

. ג',  אני לא א  , אנחנו נלמד רגיל, גני ילדים, עד כיתות ב' רד, ברמת העיקרון

' יגיעו פעמיים בשבוע. - לות ו ד' יעבדו בקפסו   ה' ו
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,  הדג  אולי בניגוד לרשויות אחרות, החלטנו ליצור אחידות בין  ש הוא שאנחנו

של  הספר,  ס בתי  בית  כל  ספר  א  בית  כל  לא  אגב,   , יסודי בעל  גם  יעבוד  פר 

 יעבוד, אחד יעבוד יומיים בשבוע, אחד שלוש פעמים בשבוע. 

תאם, אגב, לתפוסת בתי הספר לגבי המקסימום  ו על מספר ימים בה טנ החל 

 וככה אנחנו נערכים. 

מיגון   אנחנו נערכים גם עם קולות קוראים שיצאו גם לגבי תקשוב, גם לגבי 

נ י ה ו  קרוב  גיי צריכים  אנחנו  שזה  חינוך,  עוזרי  לגבי  וגם  ספר  בתי    40- ל ת 

. ויעזרו עם הקפסולות של כיתות ג'   עוזרי חינוך שייכנסו   , ד'

המנהלים באמת נערכים בהתאם, אנחנו   , זאת אומרת ,  , אנחנו בקשר טוב זהו 

דקה  יומי,  יום  באמת  היל   בקשר  מגני  כולם,  קו  ומיישרים  ועד  דקה  דים 

   צלחה. ה לכולנו בה למעלה, זהו, שיהי 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

וסף לזה שאנחנו צריכים לחדד מול בתי הספר, והגנים זה את הנושא  ר נ דב 

, הימים הראשונים.   של ילדי

 : אגף חינוך מנהל  מר עמי ראובן,  

ז  , אז, לגבי זה אני חייב להעיר שלגבי הימים הראשונים, יש אי מתווה    ה זהו

ין  ולגבי לימוד בכיתות    המשרד שאמור לצאת לגבי גנים של   א', המתווה עדי

 לא יצא. 

איז  יש  ש מתווה    ה לנו  ל הכנו מגירה  הזה.  ,  הנושא  נותנים    אנחנו גבי  עדיין 

מ  בוקר לבקש  כל  אני מנסה  הנושא  איזשהו קרדיט למשרד החינוך,  הם את 

ין    מולם. הזה כדי לראות מה הם עושים, כדי שאיכשהו ניישר קו   אז אני עדי

 ממתין בנושא הזה.  

 עיר: מר אלי דוקורסקי, ראש ה 

 .    אוקי
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 שירות מרכז לתושב   עדכון  1.8

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

ן ו  ו ו  , פניות קורונה. טלי, לגבי פניות למוקד סי

 גב' סיוון בניסטי, מנהלת שירות מרכז לתושב: 

טובים.   צהריים  היא היי,  ל   האמת  אנחנו  בפניות,  עלייה  מרגישים    א שיש 

אנשים   ני  מי כל  יש  אבל  מיוחד.  עומס  כמובן  שמתקשרים  איזשהו  ושואלים. 

 תרופות, אם זה שאלות לדורית לגבי מלוניות. נתבים אותם, אם זה ו מ שאנחנ 

.   יכולה   שאני אבל בגדול, אין איזשהו משהו דרסטי    להעיד עליו

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

אומרת  תרופות,  הפניות    , זאת  ניות,  מלו לגבי  רק  ש הן  או   , על  מזון גם  יש 

 א של היעדר אכיפה. הנוש 

 גב' סיוון בניסטי, מנהלת שירות מרכז לתושב: 

לשיטור  זה  את  מפנים  אנחנו  יש,  יש,  אכיפה  יש  היעדר  אבל  הרבה,  לא   ,

 לפחות אחד, שניים ביום, פנייה, שתיים ביום. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

  .  אוקי

 גב' סיוון בניסטי, מנהלת שירות מרכז לתושב: 

 .  זהו

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 גדולה של פניות בכלל? אין כמות  

 גב' סיוון בניסטי, מנהלת שירות מרכז לתושב: 
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כן ראתה שיש   היא  טלי מהבדיקות שהיא עשתה  יש עלייה,   , כאילו לא,  לא, 

עלייה בפניות, אבל אני פה במוקד לא מרגישה את זה. מה שיותר מתקשרים  

על  זה  לנו  על    ומדווחים  וגרוטאות,  גזם  הוצאת  על  יומיים,  היום  הדברים 

 רים כאלה, זה משהו שיש לו יותר נפח. בעיות ביוב, תאורה, דב 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, טלי, משהו להוסיף, להשלים, מידע לציבור?   אוקי

 : גב' טלי סוקניק, ס. מנהל אגף חינוך 

לצי  רוצ מידע  אנחנו  המסכות,  שיגיעו  מחכים  ואני  משה  לעשות    ם י בור, 

עם   סרטון,  למען  איזשהו  לפועל  התושבים,  יצא  שזה  מקווה  אני  התושבים, 

 בקרוב. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

. א   וקי

 

 תאגיד מעיינות החוף עדכון   1.9

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 גידי, יש משהו לתרום לדיון, לתאגיד המים? 

 : מר גידי שילה, מנכ"ל תאגיד מעיינות החוף 

  , מתכונת,  ממשיכים באותה    אנחנו צהריים טובים. לא, משהו מיוחד לא, אלי

להגיע למצב של  ל מנת לא  ע   הכול כפי שאתה מכיר ויודע. משתדלים לעשות  

 השבתה. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 . אוקי 
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 סגנית ראש מכלול חינוך עדכון   1.10

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 המשלימה.   אורטל, פעילות הנוער, פעילות 

 גב' אורטל חדד, סגנית ראש מכלול חינוך: 

 היי, צהריים טובים.  

ה שבה אנחנו לפני תחילת שנה, אז כרגע רגוע. בעצם  אנחנו נמצאים בתקופ 

ני הנוער.  מתחלפים המדריכים בא מתחלפים רכזים בתנועות הנוער,    רגו

וההנחיות  רים על הכללים  הדבר היחידי שצריך לשים לב אליו זה שכולם שומ 

פו  הבלתי  בפעילות  עושים  גם  איך  לחשוב  צריך  גיוסים.  וגם   , כמובן רמלית, 

אם   נוער,  בני  לגייס  אפשר  בעצם  איך  המקומות,  בכל  הבאה  לשנה  גיוסים 

 אם אסור. ס לכיתות ולעבור ביניהם,  מותר לנו להיכנ 

הייתי רוצה להגיע למצב שנעצור את הפע  כי  כי לא  ילות הבלתי פורמאלית, 

לחש  צריך  לכיתות,  להיכנס  איז קשה  על  לאפשר  וב  וכן  פתרון  ולפתוח  שהו 

פו  בלתי  מסגרות  שיותר  אחת  כמה  על  הזו.  המורכבת  בשנה  גם  רמאליות, 

 . כמה וכמה, צריך שלילדים תהיה מסגרת אחר הצהריים 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

חברה  או  מינהל  ומול  עמי  מול  לגבש  תצטרכו  זה  אז   , חושב  קי אני  ונוער. 

מקומות,   בכמה  יעבור  אחד  אם  כי  רבה,  בזהירות  זה  את  לעשות  שצריך 

מ  לייצר  עלולים  גנים,  אנחנו  בכמה  לנו  שקרה  כמו  משביתים,  שאנחנו  צב 

פעילות  לחמישה  נכנסה  שהרכזת   התקיימה  שבהם  גנים  וחמישה  גנים 

 נסגרה הפעילות בהם.    קייטנה, 

בתיאום  רבה,  בזהירות  להיות  צריך  זה  חברה    אז  ומינהל  נוך  החי אגף  עם 

 ונוער.  

 גב' אורטל חדד, סגנית ראש מכלול חינוך: 
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גם לברך על המתווה שיצא באגף החינוך, הוא הוכיח את    רוצה בהחלט. אני  

הט  וזמן  מעולה.  עצמו  את  הוכיח  הוא   , וזה  עצמו מתקצר  מקרה  בכל  יפול 

   . תודה רבה תודות לכם, אז  

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 .  אוקי

 

 עדכון מכלול אוכלוסייה  1.11

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 חיים, יש משהו שלך להוסיף? 

 : אליאס, סגן ראש מכלול אוכלוסייה מר חיים  

מ  יות  לקיים פעילו ניתן  עד  בעצם, העובדה שבעצם  איש מאפשר    20וגבלות 

 זה הדבר היחיד שאני יכול להוסיף.   ... לנו בעצם לחזור  

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, תודה.   אוקי

 

 עדכון ממונה חירום  1.12

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

של החתונות,   הנושא  לגבי  אמויאל,  היענות  אירוע משה  יש  אם   , ים שהצענו

 מרי ההסברה שעליהם דיברה טלי. לדבר הזה. וגם לגבי חו 

 : מר משה אמויאל, ממונה חירום 

חתונות,  מאמין    לגבי  אני  לבוכריס,  כולן  את  העברתי  פניות,  ארבע  קיבלנו 

 שהוא יצר עם כולם קשר. 
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חומרי   ברשתות  הסברה לגבי  וגם  באתר  גם  באתר,  מעלים  עדיין  אנחנו   ,

מיני    תיות החבר  כמות  כל  לגבי  והן  מסכה  עטיית  לגבי  הן  הסברה,  חומרי 

לגבי  הנדב  ונלחצו  קראו  כבר  ואנשים  משהו  נו  שהעלי השבוע  וראיתי  קים 

 מספר החולים ויכול להיות שזה גם עושה את העבודה. 

 . , מדברים על מספר הנדבקים, יש עוד נתון  עוד נתון מעניין

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, משה, בשיא המתח.  .    אמרת נקטעת לנו יש לנו תקלה טכנית, אנחנו  עוד נתון

. רחל, יש משהו שאת רוצה לעדכן? אליו. נעבור למיקי, רגע, לפני מי   נחזור   קי

 : מר משה אמויאל, ממונה חירום 

 בשבוע שעבר היו מאות בדיקות, איך?  

 : מר מיקי קאוף, ראש מטה מל"ח 

 אני חושב שאני יודע מה משה, נקטע כל פעם באותה נקודה. 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, תשלים כשיגיע תורך.    מיקי

 

 סגנית מכלול מידע לציבור עדכון   1.13

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 משהו לתרום.   רחל, אם יש לנו 

 : גב' רחל עמיר, סגנית ראש מכלול מידע לציבור 

ש יש,   מקסים,  היה  שזה  קיץ,  אירועי  הקמנו  הקהילה  ביוני  לכל  זומבה  ל 

 גוסט לא קיימנו.  בדן ובאשכול, לצערי הרב נאלצנו להפסיק, באו ולגמלאים  
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בקשר   ניינים  ומעו צמאים  שהם  מהגמלאים  חלק  עם  בקשר  אני  ביקוש,  יש 

לאיזשהו   ניינים  משהו  ומעו איזה  זאת  בכל  לעשות  שוקלת  אני  מפגש, 

 איש, עשרה איש, שזה אפילו יהיה בחוץ באשכול פיס.   לחמישה 

שיו לליאור, גם לך אלי. הייתה איזה פגישה שלצערי לא  מה שאני אומרת עכ 

חול הייתי   הייתי  כי  היא  בה  שלמעשה,  מורד,  נאווה  אותה  שהקימה  ה, 

 אחראית על הגמלאים.  

החלטה  זה פגישה של צוות מתנדבים, עומר ועוד כמה, הייתה פה  הייתה אי 

ויש   יאמר,  עוד  זה  בטח  תפקידו,  את  מקבל  חכם  שעזרא  בניסטי  תמי  של 

 טפל בגמלאים. כוונה להרים גוף כזה, שכמו שהסברנו אז, שי 

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, רחל, ת   ודה, אלונה.  אוקי

 : גב' רחל עמיר, סגנית ראש מכלול מידע לציבור 

בכובע השני שלי  עוד משהו  לי  יש  סל  אלי,  אני  תר , שזה  גם לעמי.  וזה  בות 

המיועדים   ... תי הספר, לפי בשמחה רבה אמשיך גם השנה את סל תרבות בב 

 זה יתקיים. ה עם מנהלים, הם מאוד רוצים ש לנו. עשיתי שיח 

 : אגף חינוך מנהל  מר עמי ראובן,  

ה, כרגע גם אסור בכלל לגבות תשלומים מבתי  אלה איך זה יקר כן, אבל הש 

 ע. הספר, יש הרבה מגבלות כרג 

 : גב' רחל עמיר, סגנית ראש מכלול מידע לציבור 

ש  וגופים  ארצי  תרבות  סל  עם  בקשר  אנחנו  לכל  כן,  יהיה  שזה  כמובן  ונים, 

רועים  סעו לאולם גדול, כל האי י ט נעבוד, הם לא י ל בהח   בנפרד ואנחנו כיתה  

כיתה  יתקיימו בתוך בתי הספר,   לי כבר  בנפרד לכל  אני עובדת על זה, יש   .

שזה  תוכנ  חושבת  ואני  לנפש  ית  גם  זה  יתקיים,  תרבות  שסל  חשוב  מאוד 

 ד וגם חווייה שכל תלמיד צריך לעבור. התלמי 
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, שאני אצטרך בהחלט להתייחס למצב.   , עמי  אין לי ספק שאנחנו

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 אלונה מיקי וליאור. 

 

 עדכון דוברת העירייה  1.14

 : דוברת העירייה ,  אלונה אייזנברג גב'  

, בנוסף לקמפיין של המסכות, עמוד, בעצם   ביקשתי ממשה, הוא אמור להכין

עם  פוסט   יצטלם  מאיתנו  אחד  שכל  מסכה,  לפייסבוק  עוטה  אני  גם  הכיתוב 

ת  להעלות  גם  ותבקש  לתושבים  אתה תפנה  הזאת,  ואז  עם המסגרת  מונות 

 ות. כ לעטות מס   אולי זאת דרך לעודד אותם 

 אלי דוקורסקי, ראש העיר:   מר 

, בבקשה. א  , תודה, אלונה, מיקי  וקי

 

 עדכון ראש מטה מל"ח  1.15

 : מר מיקי קאוף, ראש מטה מל"ח 

 .  אלי, פנית אלי? כי לא שמעתי

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

 יתי אליך, מיקי. כן, כן, פנ 

 : מר מיקי קאוף, ראש מטה מל"ח 

  , כול אוקי בנתו   , קודם  מבט  ז    אנחנו נים,  מתוך  באחו ירידה  שיש  רואים 

אנחנו כרגע    8%- מעלה מ הנשאים מתוך הבדיקות, לפני שבוע היינו לדעתי ל 

ם רואים את זה במגמה של המתווספים כל יום, היו  וזה ג   5%- קצת פחות מ 



 מטה מל"ח )בהיוועדות מרחוק( ישיבת  

   ( 17.8.2020, תש"פ ) אב כ"ז ב ,  שני יום  

 30 תומלל על ידי המרכז הישראלי לתמלול והקלטה  

ש  מ ימים  חולים  עשרה  לנו  ביום,  היו  שניים,    אנחנו אומתים  או  באחד  היום 

מסמל,   שזה  מקווה  יציא   20- ה אני  נקודת  עוד  זה  מיני  לחודש  כל  של  ה 

הירידה   של  הזאת  התופעה  את  נראה  שאנחנו  מקווה  אני  אז  מבודדים, 

 רצינית.   בים בצורה יותר מיים הקרו בנשאים ובמאומתים ובבידודים ביום יו 

י לא חושב שהמצב  ימי לגבי מה שקורה בקריון, אנ ת אופט אני ככה קצת פחו 

  20%,  15%שמה לפחות,  ה שאני הייתי ואני חושב שיש  וך מ שם, לפחות מת 

עלייה   פה  תהיה   , שאנחנו בשביל  מזה  פחות  אחוז  ומספיק   . בלי שהולכים 

האכיפה בתח  לנושא  גדולה  מאוד  חשיבות  יש  באמת  לכן  ולנושא    לואה, 

 . ההסברה 

גם   מחכים  ואנחנו  מתנדבים  קבוצת  כבר  לנו  יש  שיגיעו,  מקווה  גם  אני 

 להפעיל אותם ולהסתובב במקומות המרכזיים.  למסכות על מנת להתחיל  

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, לא שומעים אותך.   מיקי

 : מר מיקי קאוף, ראש מטה מל"ח 

 חשוב. של דבר  בסיכומו  זה  

קבל, שאלתי  מהרשימות של עומר, צריך לברר עם ענת, האם אנחנו יכולים ל 

, הוא אמר   אתה לא יכול לתת את זה. אם אנחנו יכולים להבין האם זה  אותו

משפחות, צעירים, בשביל לנסות להבין מה החתך ומה האופי של התחלואה  

 הזאת.  

את   לנצל  מנסים  שאנחנו   , עליו חזרו  שכולם  חשוב  ובאמת  אחרון  ודבר 

שאין התקופה   וחצי  שבועיים  שבועיים,  עוד  של   מנת לימודים,    הזאתי    על 

שנ  אבל  נזדקק,  ולא  הפניות שנתארגן  כל  על  להתגבר  מוכנים  ונהיה    תארגן 

 וכל הבעיות שיצופו לנו בימים האלה. 
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,  ול  לזכור שאנחנו צריך  לקורונה, אבל  רק דבר אחד שלא קשור בכלל  סיום, 

האלה   החירום  תיקי  שגם  ולוודא  חירום  תיק  על  אחראי  גם  אחד  שכל 

 תודה.    מסודרים, 

 

 העירייה   מנכ"ל עדכון   1.16

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

, ליאור.   אוקי

 : מר ליאור טרגן, מנכ"ל העירייה 

טובים,   לא צהריים  הנושא    אני  על  רק   , דיברו שכולם  הנושאים  בכל  ארחיב 

 בימים האחרונים. דגש  שחשוב וצריך לשים  של מה  

, זה   , המסכות שהזמנו , אני  הנושא של הקמפיין, אז שוב, ביררתי מגיע מסין

מקווה במהלך שבוע הבא ואז נערך גם עם אורטל וגם את המתנדבים למבצע  

מה   פעולה,  בשיתוף  התושבים  לכל  שנחלק  אלפים  כמה  הזמנו  חלוקה,  של 

, בגדול.   שתכננו. זהו

 מר אלי דוקורסקי, ראש העיר: 

. תודה.    אוקי

ג'ל בשטיפת הידיים,  מש באלכוהול הזכירה לי סיוון שצריך להשת   , קודם כול 

 על התזכורת.    תודה לך 

רוצה לסכם את הזה. מבחינת העיר, אמרתי את זה גם בפנייה לתושבים,  אני 

ונה. הנתון הזה גם די הפתיע,  ור זו התקופה לא הכי טובה שלנו בתקופת הק 

בדף   מעדכן  יום  מידי  כמעט  משה  בשקיפות,  נוהגים  שאנחנו  חושב  אני 

מחלימים,  הפייס  מאומתים,  חולים  התחלואה,  נתוני  את  העירייה  של  בוק 

אנשים  לים  חו  בידוד,  חשוב  פעילים,  שהוא  דבר  שזה  חושב  ואני  שבבידוד, 

 בהתנהלות שלנו מול התושבים. 
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  , החשוב ביותר היום זה נושא האכיפה. אנחנו    , הדבר מבחינתי כמו שאמרתי

 הדבקה, חייבים להכניס לאנשים את המודעות. חייבים לעצור את שרשרת ה 

הלימ   אנחנו  שנת  פתיחת  וגם  ערב  אומר,  אני  המנהלים  של  לשבחם  ודים, 

מאלית לא היו הדבקות בבתי הספר  ר לגננות, שבתקופת שנת הלימודים הפו 

כי   שם  ה ובגנים,  נוך.  ייתה  של משרד החי על ההנחיות  חזקה  הקפדה ממש 

 קפסולות, יציאה להפסקות לא יחד כולם. איפה ש 

של הפקת לקחים לגבי  אתה תוביל אותו,  אני מבקש שיתקיים תהליך, עמי, ש 

צריך  בסיפור    לא נהיה שבשנה הבאה כבר    אני מקווה הקייטנות.   הזה, אבל 

 שתהיה הפקת לקחים. 

אנחנו אמנם קבענו נוהל, כי לצערי הרב בקייטנות הייתה פחות הקפדה, גם  

, על הנושא  המתנ"סים )מרכזי תרבות, נוער וספורט( מצד רשת   , גם מצידנו

יי  שגם  מה  קבוצות,  ערבוב  של  הקבוצות,  את  של  כנראה  וגם  רעש  די  צר 

 , בכיתות, גם במעונות היום. התחלואה שהייתה בגנים 

אנחנו צריכים לרענן למנהלים את ההנחיות, אני אעשה את זה גם בפגישה  

מהם   לדרוש  הבא.  בשבוע  איתם  לי  קי י להקפ שתהיה  על  דווקני  באופן  ום  ד 

 ההנחיות. 

ילדי  את  שילוו  ההורים  א   לגבי  וה כיתות  הנחיה  '  שתצא  מבקש  אני  גנים, 

גננות ולסייעות לגבי הנושא של חובת עטיית מסכה. מי שמגיע בלי  ל   ברורה 

בכוח,   להיכנס  מנסה  הוא  אם  מתווכח,  הוא  אם  להיכנס.  לו  לתת  לא  מסכה 

 נפעל במקרים האלה בדרך של אכיפה.  אנחנו את השמות האלה, שידווחו לנו 

להורי  נותנים  למרות אנחנו  הילדים  את  ללוות  הפריווילגיה  את  נחיות  הה   ם 

כני  לייצר שרשרת הדבקה חד סה למ שאוסרות  כדי  חינוך לא  ואני  וסדות  שה 

 ה. תהיה הקפד מבקש שבנושא הזה  

הנושאים,   כאן  מבקש עלו  האלה,    אני  הדברים  על  הדגש  את  לתת  באמת 

אנח  בעיר.  העקומה  את  לשטח  חייבים  כעיר  אנחנו  לא  מוגדרים  היום  נו 



 מטה מל"ח )בהיוועדות מרחוק( ישיבת  

   ( 17.8.2020, תש"פ ) אב כ"ז ב ,  שני יום  

 33 תומלל על ידי המרכז הישראלי לתמלול והקלטה  

אלא   רמת  ירוקה,  עם  הי כעיר  נונית,  בי שבו תחלואה  איזה  שהיינו  ה  אחד  ע 

גבוה  תחלואה  ברמת  ימים  ש כמה  הנתונים  לפי  מאמ"ן  ה  מקבלים  אנחנו 

ה  המצב  תמונת  שנית במסגרת  לדב נת  יומית  להתייחס  מבקש  ואני  רים  לנו 

 הרצינות.   מלוא ב האלה  

 השתתפות בישיבה, תודה.  ה לכולם על ה י מוד אנ 

 

 

 __________________  ___________________ 

 מר ליאור טרגן  מר אלי דוקורסקי 

 מנכ"ל העירייה  העיר ראש  

 


